
Sådan måler vi vores fremskridt 

Læs om de standarder, vi har valgt i vores arbejde med bæredygtighed 

 
Nedenfor ser du listen med de områder, som vi har valgt at arbejde med for at gøre firmaets 
arbejdsmetoder stadigt mere bæredygtige med økologisk certificering som mål.  
 
Det er denne del af certifikationen for Viticulture Durable en Champagne (Bæredygtigt Vinbrug i 
Champagne), der virker som en motor, fordi arbejdet med bæredygtighed hele tiden flytter sig i 
stedet for at være en fastlagt position.  
 
Områderne repræsenterer forandringsmål, som vi enten arbejder med eller allerede har 
gennemført i vores vinmarker og i resten af vores arbejde. De er ikke kvantificerede, nummer 1 
er ikke vigtigere end nummer 10. Vores fremskridt bliver evalueret to gange paa tre år af en 
godkendt tredjepart (Ocacia).  
 
Hvert tredje år munder Ocacias evaluering ud i en rapport med en konklusion og eventuelt nogle 
områder, som vi kan forbedre. 
 
Forneden deler vi vores foreløbigt to evalueringer. På den måde kan du danne dig en idé om 
vores aktuelle status, og hvor vi bevæger os henad. 
 
 
 
Vores engagement: 
 

1) At reducere og eventuelt standse brug af herbicider i firmaet. 
2) At reducere og eventuelt standse brug af enhver form for skadelige midler.  
3) At stoppe brug af kemiske insecticider. 
4) At stoppe brug af ikke-organisk gødning. 
5) At anvende metoder der vil forbedre jordens naturlige kvaliteter. 
6) At facilitere den biologiske aktivitet i jorden. 
7) At udvikle procedure, der er favorable for dyrelivet. 
8) At reducere firmaets CO2 aftryk. 
9) At undervise ansatte i arbejdsmetoder, der er nansomme for det omliggende miljø. 
10) At udvikle vores metoder henimod økologiske og/eller biodynamiske praksisser. 

 
 
 
Underskrevet i Soulières den 25. juli 2016  
 
 
 
Status, primo oktober 2021 
 
Vores plan for Earl Tange-Gérard har set sådan ud, siden vi begyndte at arbejde med bæredygtig 
certificering i 2015. Flere af områderne er per juni 2021 100% gennemført. Fra 2021 har vi 
arbejdet 100% økologisk. Konversion tager tre år, som regnes fra vinhøsten 2021. Det betyder, 
at vores druer vil være fuldt økologiske fra vinhøsten 2024, hvis alt går efter planen. Fra foråret 
2021 er vi begyndt at arbejde med biodynamik, foreløbigt i form af æteriske olier, udtræk og de 
såkaldte nummer 500 og nummer 501-præparater med henholdsvis komøg og silicium. 


